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Båtsfjord 4.mai 2009 
 
PROTOKOLL FRA STYREMØTE  
 
Protokoll fra styremøte mandag 4. mai kl 18.00 på kantina i idrettshallen. 
 
 
SAKSLISTE 
 
SAK 32/09:  GODKJENNING AV PROTOKOLLER 
SAK 33/09:  SAKER TIL ORIENTERING 
SAK 34/09  AKTIVITETSFOLDER 
SAK 35/09  BSK-LOTTERI 
SAK 36/09  VEDR. REKRUTTERING TIL BSK OG FRAFALLET AV GUTTER 
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SAK 32/09  GODKJENNING AV PROTOKOLLER  
   Følgende protokoll er til godkjenning: 
 

- Styremøte mandag 12.01.09 
- Styremøte mandag 09.02.09 
- Styremøte mandag 02.03.09 
- Årsmøtet mandag 16.03.09 
- Styremøte mandag 23.03.09 

 Alle protokollene ligger tilgjengelig på nettsiden vår www.baatsfjordsportsklubb.no 

 
Vedtak:  Protokollene godkjennes. 
 
 
SAK 33/09  SAKER TIL ORIENTERING  
    
a)   17. mai arrangementet  

Ingen fra 17.mai-komiteen møtte på møtet, ingen informasjon – har 
ikke hørt om noen store problemer så vi antar at det går greit.  
 

 
b)   Båtsfjordmessa 13. juni 

May Bente orienterte om at det ser ut som at alt er i rute, det er god 
pågang fra utstillere. Invitasjoner er sendt ut og plakater er på tur opp 
ute i nabokommunene. 

 
c)   Fellesmøte med undergruppene 

Hovedstyret har hatt møte med styrene i alle undergruppene mandag 
20.04.09, leder i bryting hadde ikke sendt ut til sitt styre, så her møtte 
bare leder. Ellers godt oppmøte fra undergruppene. Vi må forresten 
huske å rydde etter oss der vi har vært!!! 

 
d)   Regnskapsførers møte med kassererne 

Beate arrangerte møte med alle kassererne i undergruppene. Her møtte 
ikke alle, det ble informert om hva jobben innebærer samt ulike datoer 
som må følges. Ta kontakt med Beate Sund vedr kassererjobben og de 
plikter dette innebærer. Beate skal også utarbeide forslag til en mal for  
reiseregning i BSK. 

 
e)   Nytt dekke idrettshallen 

– anbudsfrist 19. Mai, Prosjektet er forsinka og mest sannsynlig blir det 
ikke legging av nytt dekke før messa – heldigvis! ☺ Vi gir beskjed til 
Kommunen om at vi ikke ønsker Badmintonstolper som skal monteres 
ned i gulvet. Vi vil ha disse som kan rulles ut og står oppå gulvet. 

 
f)    Revidert lov for Båtsfjord sportsklubb 

- sendt Finnmark Idrettskrets for godkjenning. 



 
g)   BSK – brød 

- Forslag til brødpose presenteres på møtet. Posen ser bra ut, vi legger 
også inn web-adressen vår på posen. 

 
h)   BSK-fest – Forslag om å arrangere en BSK til vinteren. 
 
Vedtak:  Orienteringene tas til etterretning. 
 
 
 
 
 
 
SAK 34/09  AKTIVITETSFOLDER 
    

Viser til vedtaket om å sende ut 3 aktivitetsfoldere i året for å informere 
om BSKs aktivitet. Neste folder er fra mai til august.  

 
 
Vedtak: Alle undergrupper sender snarest en oversikt over aktiviteter for 

månedene mai t.o.m. august 2009 til Morten. Aktivitetskalenderen 
trykkes opp av May Bente og legges ut i butikker og på nettsider innen 
10. mai. 

 
 
SAK 35/09  BSK-LOTTERI 
   Jarle har undersøkt og funnet ut følgende: 

I 2007 hadde vi 4000 lodd, til 25 kr stk med  
hovedgevinst på 10.000kr. 
 
Mange av loddene ble ikke solgt og tilbakemeldingene var  
at vi bør gå ned litt på prisen og ant lodd i blokkene  
for å gjøre det enklere å selge og fordele loddene på  
medlemmene. Sommerferien ødela litt og loddene ble  
"glemt". 

 
Vedtak:  Vi avholder BSK-lotteri i 2009 på følgende måte: 

3000 lodd, 20 kr stk, 100 blokker. 6.000kr i hovedpremie, flere 
pengepremier + sponsede fenalår, laks, rull m.m.. Innhenter sponsing 
for å dekke trykkerikostnadene.  
Loddene fordeles på alle undergruppene etter fordelingsnøkkelen, en 
hovedansvarlig i hver gruppe og alle SKAL selge alle loddene.  
Salgsperiode fra før Båtsfjord i fest til jul. Trekning annonseres på  
Linken Radio på lillejulaften. 

 
 
 
 
 



Sak 36/09  Vedr. rekruttering til BSK og frafallet spesielt av gutter 
BSK er bekymret for utviklinga og ser at spesielt gutter faller tidlig fra i 
organisert aktivitet. Vi ønsker å gjøre noe med dette og tar i første 
omgang kontakt med offentlige instanser og media for å sette søkelys 
på problemet.  
May Bente skaffer oversikt og kontakter media.  
Dette gjelder også hvilke verdier som BSK har i klubben. Allsidighet 
vs. Spesialisering. Tilpassing av treningstider slik at vi ikke sliter ut 
ungene våre m.m. 
Hovedstyret vil ta opp saken som en verdidebatt internt. Vi tar opp 
denne saken også på neste møte. 


